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Møtenotater: 
Møtet var innkalt på lovlig måte. Møtet var kunngjort i distriktets lokalavis, og dokumentene 
var utlagt til ettersyn på kommunens hjemmeside. 
Ordfører Marlen Rendall Berg og varaordfører Ronny Borge ledet møtet. 
26 av 27 representanter tilstede. 
 
Orientering fra ordfører ang. nye møtedatoer for kommunestyret. 
 
Det var ingen merknader til innkalling. 
 
Merknader til saksliste: 

· Sak 52/23 behandles rett etter sak 49/23. 
Sakslista med merknader ble enstemmig godkjent. 
 
Dagorden ble enstemmig godkjent. 
 
Inhabilitet: 

· Per-Gunnar Skotåm (R): Sak 53/23 (Styremedlem i Røyrvatn) og sak 70/23 (tidligere 
styremedlem i Galvano) 

· Ole Tobias Orvin (SV): Sak 70/23 (Kona har oppdrag for Moment Salten) 
· Siv Anita J. Brekke (H): Sak 53/23 (Styremedlem i ISE) 
· Ronny Borge (H): Sak 53/23 (Styremedlem i SKS) 
· Trine Nordvik Løkås (AP): Sak 53/23 (Tidligere styremedlem i Galvano) og sak 70/23 

(Styremedlem i Moment Salten) 
· John Harald Løkås (AP): Sak 53/23 og 70/23 (Er nærstående til Trine Nordvik Løkås) 
· Gisela Gulstad (H): Sak 53/23 (Sitter som økonomileder i ISE) 
· Anne F. Stenhammer (SV): Stiller spørsmål om Siv Anita J. Brekke er inhabil i 

behandling av SKS, ettersom hennes mann er i ledelsen i SKS. 
Siv Anita J. Brekke: Ikke gitt melding etter tidligere vurdering om inhabilitet jf. vurdering 
fra advokat Thomas Benson av 15.04.2013. 

 

 
 
 
 
 
 
 
UNDERSKRIFTER: 
Vi bekrefter med våre underskrifter at møteboken er ført i samsvar med det som ble bestemt på møtet: 
 
Fauske 29.09.23 
 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
 
 
 
 
Marlen Rendall Berg 

Ordfører 
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Saksliste 
 

Saksnr. Sakstittel  
047/23 Godkjenning av møtebok  

048/23 Delegerte saker i perioden  
049/23 Referatsaker i perioden  

050/23 Forskrift 28.09.2023 om folkevalgtes rett til godtgjøring 
og velferdsgoder i Fauske kommune 

 

051/23 Høringssvar Generalistkommunesystemet NOU 2023:9  
052/23 Orientering - opprettelse av 3 flyktningmottak i Fauske 

kommune 
 

053/23 Eierskapspolitikk – eiermelding del II – 
selskapsspesifikke eierstrategier 

 

054/23 Helsefellesskapet - Sak til budsjettprosess 2024 i 
kommunene 

 

055/23 Særutskrift fra kontrollutvalgets sak 30/22 - 
Rapportering: Håndtering av avvik og uønskede 
hendelser innen skole og helse- og omsorg 

 

056/23 Særutskrift fra kontrollutvalget sak 17/23 - Rapport 
eierskapskontroll 

 

057/23 Oppfølging av budsjettvedtak – Innhenting av tilbud for 
pensjon 

 

058/23 Møteplan 2024 - Plan-, utvikling og klimautvalg - 
Velferdsutvalg - Formannskap - Kommunestyre 

 

059/23 Svar på håndtering av avvik innen helse og omsorg og 
oppvekstområdet etter kontrollutvalgets behandling 

 

070/23 Beslutning vedrørende ansvarlig lån Galvano Tia AS  
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047/23: Godkjenning av møtebok 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Møtebok nr. 4/2023 og 5/2023 godkjennes. 

 
Kommunestyre 28.09.2023: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 047/23 Vedtak: 
Vedtak: 

Møtebok nr. 4/2023 og 5/2023 godkjennes. 

 
 
 
048/23: Delegerte saker i perioden 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Delegerte saker tas til orientering. 
 
Kommunestyre 28.09.2023: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 048/23 Vedtak: 
Vedtak: 

Delegerte saker tas til orientering. 

 
 
 
049/23: Referatsaker i perioden 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Dokumentene tas til orientering. 
 
Kommunestyre 28.09.2023: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 049/23 Vedtak: 
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Vedtak: 

Dokumentene tas til orientering. 

 
 
 
050/23: Forskrift 28.09.2023 om folkevalgtes rett til godtgjøring og velferdsgoder i Fauske 
kommune 
 
Utvalgets forslag til vedtak: 

Forskrift 28.09.2023 om folkevalgtes rett til godtgjøring og velferdsgoder i Fauske 
kommune vedtas som vedlagt. 
 

 
Kommunestyre 28.09.2023: 
 
 
Behandling: 
Nils-Christian Steinbakk (AP) forelo følgende utsettelsesforslag: 
Saken utsettes. 

 
Godtgjørelsesutvalgsleder orienterte. 
 
AP's utsettelsesforslag ble trukket. 
 
Kassandra Petsa (FRP) foreslo følgende endring: 
stryke "i stedet for kostgodtgjørelse legges det opp til en enkel servering i forbindelse med 
møtet". 
 
 
FRP's endringsforslag ble forkastet med 23 (8AP, 6H, 1KRF, 1R, 5SP, 2SV) mot 3 (3FRP) 
stemmer. 
Utvalgets forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
 
KOM- 050/23 Vedtak: 
Vedtak: 

Forskrift 28.09.2023 om folkevalgtes rett til godtgjøring og velferdsgoder i Fauske 
kommune vedtas som vedlagt. 

 
 
 
051/23: Høringssvar Generalistkommunesystemet NOU 2023:9 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap - 13.09.2023 
Innstilling til kommunestyret: 

Fauske kommune avgir høringsuttalelse til «NOU 2023: 9 Generalistkommunesystemet, 
likt ansvar – ulike forutsetninger» gir slik uttalelse: 
Innspill som gis under Høringssvar i saksfremlegget inngår i uttalelsen, samt at 
punktene i oppsummeringen under tas med 
 

· Fauske kommunestyre er enig med generalistkommuneutvalgets vurderinger 
om at generalistkommunesystemet er under økende press, ved at det blir 
krevende for alle kommuner å ivareta det samme ansvaret når forskjellene 
mellom kommunenes forutsetninger (for å ivareta ansvaret) blir enda større 
som følge av demografisk utvikling. 
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· Fauske kommunestyre støtter utvalgets hovedanbefaling om å beholde 
generalistkommunesystemet og ikke innføre et system med differensiert 
oppgaveansvar. 

· Fauske kommunestyre støtter utvalgets anbefalinger innenfor 
generalistkommunesystemet, særlig endret statlig styring. 

· Fauske kommunestyre tar ikke stilling til om større kommuner eller 
interkommunalt samarbeid best ivaretar generalistkommuneprinsippet. 

· Fauske kommunestyre støtter anbefalinger om å utrede mulige 
kommunedelsutvalg, regler om samarbeidsmodell og oppfølgingsordning 
med kommuner med store og vedvarende utfordringer. 

• KS støtter de øvrige anbefalingene fra utvalget, herunder behovet for å styrke 
rammevilkårene for god styring og ledelse, styrket innsats for omstilling og digitalisering og at 
staten har et særskilt 
fokus på de mest perifere og sårbare kommunene i nord. 

 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

Fauske kommune avgir høringsuttalelse til «NOU 2023: 9 Generalistkommunesystemet, 
likt ansvar – ulike forutsetninger» gir slik uttalelse: 
Innspill som gis under Høringssvar i saksfremlegget inngår i uttalelsen, samt at 
punktene i oppsummeringen under tas med 
 

· Fauske kommunestyre er enig med generalistkommuneutvalgets vurderinger 
om at generalistkommunesystemet er under økende press, ved at det blir 
krevende for alle kommuner å ivareta det samme ansvaret når forskjellene 
mellom kommunenes forutsetninger (for å ivareta ansvaret) blir enda større 
som følge av demografisk utvikling. 

· Fauske kommunestyre støtter utvalgets hovedanbefaling om å beholde 
generalistkommunesystemet og ikke innføre et system med differensiert 
oppgaveansvar. 

· Fauske kommunestyre støtter utvalgets anbefalinger innenfor 
generalistkommunesystemet, særlig endret statlig styring. 

· Fauske kommunestyre tar ikke stilling til om større kommuner eller 
interkommunalt samarbeid best ivaretar generalistkommuneprinsippet. 

· Fauske kommunestyre støtter anbefalinger om å utrede mulige 
kommunedelsutvalg, regler om samarbeidsmodell og oppfølgingsordning 
med kommuner med store og vedvarende utfordringer. 

 
 

 
Formannskap 13.09.2023: 
 
 
Behandling: 
Per-Gunnar Skotåm (R) foreslo følgende endringforslag: 
Tatt fra KS og ønskes inn som et sjette kulepunkt innledningsvis 
• KS støtter de øvrige anbefalingene fra utvalget, herunder behovet for å styrke rammevilkårene 
for god styring og ledelse, styrket innsats for omstilling og digitalisering og at staten har et 
særskilt 
fokus på de mest perifere og sårbare kommunene i nord. 
 
Innstillinga fra Kommunedirektøren er etter mitt syn for positiv til at større kommuner (les 
kommunesammenslåing) er effektive metoder for å styrke generalistkommuneprinsippet, sånn 
som det formuleres i siste linje s.5 og øverst på s.6 i innstillinga. 
Jeg foreslår at disse to linjene strykes og erstattes med en formulering som gjengis midt på side 
2 i høringssvaret hvor det refereres til Utvalgets mindretall Schade og Kvinlaug, og at deres 
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synspunkt flettes inn som vårt syn fra Fauske: 
Fauske kommune slutter seg til utvalgsmedlemmene Schade og Kvinlaug sin dissens i utvalget 
og vil påpeke at en ut fra utvalgets kunnskapsgrunnlag (Menon-rapporten) ikke kan konkludere 
med at større kommuner vil løse problemer med kompetanse og kapasitet. 
Kunnskapsgrunnlaget sier utelukkende at større kommuner har høyere grad av lovoppfyllelse 
enn mindre kommuner. Det kan riktig nok være en sammenheng mellom tilgang på kompetanse 
og arbeidskraft og grad av lovoppfyllelse, men en slik sammenheng er ikke entydig dokumentert 
i kunnskapsgrunnlaget. Det fremkommer dessuten av kunnskapsgrunnlaget at også mindre 
kommuner har høy grad av lovoppfyllelse. 
Medlemmene vil i denne sammenheng vise til at også større kommuner har problemer med for 
eksempel tilgang på kvalifisert helse- og omsorgspersonell og med å oppfylle kravet til 
pedagogisk personell i barnehager. Samtidig mener medlemmene at samfunnsøkonomiske 
kostnader ved kommunesammenslåing er mangelfullt belyst og vektlagt. 
 
 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
R's forslag kulepunkt ble enstemmig vedtatt. 
R's forslag (stryke 2 linjer) ble forkastet med 5 (1FRP, 2H, 2SP) mot 4 (3AP, 1R) stemmer. 
R's tilleggsforslag (mindretallsforslaget) ble forkastet med 5 (1FRP, 2H, 2SP) mot 4 (3AP, 1R) 
stemmer. 
 
FOR- 068/23 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Fauske kommune avgir høringsuttalelse til «NOU 2023: 9 Generalistkommunesystemet, 
likt ansvar – ulike forutsetninger» gir slik uttalelse: 
Innspill som gis under Høringssvar i saksfremlegget inngår i uttalelsen, samt at 
punktene i oppsummeringen under tas med 
 

· Fauske kommunestyre er enig med generalistkommuneutvalgets vurderinger 
om at generalistkommunesystemet er under økende press, ved at det blir 
krevende for alle kommuner å ivareta det samme ansvaret når forskjellene 
mellom kommunenes forutsetninger (for å ivareta ansvaret) blir enda større 
som følge av demografisk utvikling. 

· Fauske kommunestyre støtter utvalgets hovedanbefaling om å beholde 
generalistkommunesystemet og ikke innføre et system med differensiert 
oppgaveansvar. 

· Fauske kommunestyre støtter utvalgets anbefalinger innenfor 
generalistkommunesystemet, særlig endret statlig styring. 

· Fauske kommunestyre tar ikke stilling til om større kommuner eller 
interkommunalt samarbeid best ivaretar generalistkommuneprinsippet. 

· Fauske kommunestyre støtter anbefalinger om å utrede mulige 
kommunedelsutvalg, regler om samarbeidsmodell og oppfølgingsordning 
med kommuner med store og vedvarende utfordringer. 

• KS støtter de øvrige anbefalingene fra utvalget, herunder behovet for å styrke 
rammevilkårene for god styring og ledelse, styrket innsats for omstilling og digitalisering og at 
staten har et særskilt 
fokus på de mest perifere og sårbare kommunene i nord. 

 
Kommunestyre 28.09.2023: 
 
 
Behandling: 
Tilleggsforslag nr. 1, foreslått av Nils-Christian Steinbakk,     Arbeiderpartiet 
Fauske kommunestyre mener det er viktig med et sterkt lokaldemokrati, desentralisert 
innflytelse og desentraliserte tjenester for innbyggerne. 
Fauske kommunestyre støtter utvalget om å videreføre generalistkommuneprinsippet og 
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støtter også en aktiv politikk med veiledning om gode måter kommuner kan samarbeide på, 
og at staten skal ha en aktiv rolle slik at kommuner kan ivareta rollen som tilrettelegger for en 
god lokal samfunnsutvikling og et godt næringsliv. Fauske kommunestyre mener, blant annet 
ut fra dette, at det ikke er behov for å knytte generalistkommuneprinsippet til 
kommunestørrelse. 
Generalistkommuneprinsippet er en nødvendig forutsetning for en styrket nasjonal beredskap 
og et bærekraftig samfunn. Det er derfor viktig at alle områder i samfunnet fortsatt bygger opp 
om dette prinsippet, og at blant annet spørsmålene om oppgavefordeling og finansiering av 
kommuner og fylker også sees i en slik sammenheng – og helt uavhengig av 
kommunestørrelse. Forutsigbare rammebetingelser for kommuner er en forutsetning, men 
også bolig-, utdannings- og distriktspolitikk vil ha avgjørende betydning, noe som krever 
samarbeid mellom departementene. 
 
Fauske kommunestyre mener at potensialet for en desentralisert utvikling av ressursbaserte 
næringer er stort, men det krever samfunnsstrukturer som kan sikre både velferdstilbud, 
trivsel og opplevelser for alle som direkte eller indirekte er knyttet til disse næringene. 
Generalistkommuneprinsippet styrker nasjonens beredskap og bærekraft. Det er derfor viktig 
at alle områder i samfunnet bygger opp om dette prinsippet. For kommuner og fylker må 
struktur, oppgavefordeling og inntektssystem sees i sammenheng. Fauske kommunestyre 
mener at en desentralisert kommunestruktur, med opprettholdelse av bosetting og næringsliv 
i hele landet, er helt avgjørende i denne sammenheng. Det krever samarbeid mellom flere 
departementet og vil omfatte alle samfunnsområder, men spesielt viktig for kommuner er 
bolig- , utdannings- og distriktspolitiske virkemidler. 
Kommunene vil være ulike i folketall, utstrekning, klima, topografi og sosialt og økonomisk. 
Dette mangfoldet er verdifullt og stiller krav til fleksibilitet og frihet til å velge organisering og 
tilpasning i den enkelte kommunes oppgaveløsning. Lovgivningen må være tilpasset dette 
mangfoldet, men alle kommuner må være underlagt den samme lovgivningen. 

 
Tilleggsforslag nr. 2, foreslått av Nils-Christian Steinbakk,      Arbeiderpartiet 
Fauske kommunestyre mener det er viktig med et sterkt lokaldemokrati, desentralisert 
innflytelse og desentraliserte tjenester for innbyggerne. 
Fauske kommunestyre støtter utvalget om å videreføre generalistkommuneprinsippet og 
støtter også en aktiv politikk med veiledning om gode måter kommuner kan samarbeide på, 
og at staten skal ha en aktiv rolle slik at kommuner kan ivareta rollen som tilrettelegger for en 
god lokal samfunnsutvikling og et godt næringsliv. Fauske kommunestyre mener, blant annet 
ut fra dette, at det ikke er behov for å knytte generalistkommuneprinsippet til 
kommunestørrelse 
Generalistkommuneprinsippet er en nødvendig forutsetning for en styrket nasjonal beredskap 
og et bærekraftig samfunn. Det er derfor viktig at alle områder i samfunnet fortsatt bygger opp 
om dette prinsippet, og at blant annet spørsmålene om oppgavefordeling og finansiering av 
kommuner og fylker også sees i en slik sammenheng – og helt uavhengig av 
kommunestørrelse. Forutsigbare rammebetingelser for kommuner er en forutsetning, men 
også bolig-, utdannings- og distriktspolitikk vil ha avgjørende betydning, noe som krever 
samarbeid mellom departementene. 
Med bakgrunn i dette er Fauske kommunestyre ikke enig med flertallet i utvalget om at 
generalistkommuneprinsippet framover nærmest vil kreve en aktiv politikk for større 
kommuner. Fauske kommunestyre støtter derimot mindretallet i utvalget som påpeker at en 
slik konklusjon ikke har dekning i kunnskapsgrunnlaget. 
Fauske kommunestyre mener at potensialet for en desentralisert utvikling av ressursbaserte 
næringer er stort, men det krever samfunnsstrukturer som kan sikre både velferdstilbud, 
trivsel og opplevelser for alle som direkte eller indirekte er knyttet til disse næringene. 
Generalistkommuneprinsippet styrker nasjonens beredskap og bærekraft. Det er derfor viktig 
at alle områder i samfunnet bygger opp om dette prinsippet. For kommuner og fylker må 
struktur, oppgavefordeling og inntektssystem sees i sammenheng. Fauske kommunestyre 
mener at en desentralisert kommunestruktur, med opprettholdelse av bosetting og næringsliv 
i hele landet, er helt avgjørende i denne sammenheng. Det krever samarbeid mellom flere 
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departementet og vil omfatte alle samfunnsområder, men spesielt viktig for kommuner er 
bolig- , utdannings- og distriktspolitiske virkemidler. 
Kommunene vil være ulike i folketall, utstrekning, klima, topografi og sosialt og økonomisk. 
Dette mangfoldet er verdifullt og stiller krav til fleksibilitet og frihet til å velge organisering og 
tilpasning i den enkelte kommunes oppgaveløsning. Lovgivningen må være tilpasset dette 
mangfoldet, men alle kommuner må være underlagt den samme lovgivningen. 

 
AP's tilleggsforslag nr. 1 ble trukket. 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
AP's tilleggsforslag nr. 2 med unntak av avsnittet "Med bakgrunn i dette ..." ble enstemmig 
vedtatt. 
AP's tilleggsforslag nr. 2 avsnitt "Med bakgrunn i dette..." ble vedtatt med 19 (8AP, 3FRP, 1R, 
5SP, 2SV) mot 7 (6H, 1KRF) stemmer. 
 
KOM- 051/23 Vedtak: 
Vedtak: 

Fauske kommune avgir høringsuttalelse til «NOU 2023: 9 Generalistkommunesystemet, 
likt ansvar – ulike forutsetninger» gir slik uttalelse: 
Innspill som gis under Høringssvar i saksfremlegget inngår i uttalelsen, samt at 
punktene i oppsummeringen under tas med 
 

· Fauske kommunestyre er enig med generalistkommuneutvalgets vurderinger 
om at generalistkommunesystemet er under økende press, ved at det blir 
krevende for alle kommuner å ivareta det samme ansvaret når forskjellene 
mellom kommunenes forutsetninger (for å ivareta ansvaret) blir enda større 
som følge av demografisk utvikling. 

· Fauske kommunestyre støtter utvalgets hovedanbefaling om å beholde 
generalistkommunesystemet og ikke innføre et system med differensiert 
oppgaveansvar. 

· Fauske kommunestyre støtter utvalgets anbefalinger innenfor 
generalistkommunesystemet, særlig endret statlig styring. 

· Fauske kommunestyre tar ikke stilling til om større kommuner eller 
interkommunalt samarbeid best ivaretar generalistkommuneprinsippet. 

· Fauske kommunestyre støtter anbefalinger om å utrede mulige 
kommunedelsutvalg, regler om samarbeidsmodell og oppfølgingsordning 
med kommuner med store og vedvarende utfordringer. 

• Kommunestyret støtter de øvrige anbefalingene fra utvalget, herunder behovet for å styrke 
rammevilkårene for god styring og ledelse, styrket innsats for omstilling og digitalisering og at 
staten har et særskilt fokus på de mest perifere og sårbare kommunene i nord. 

Fauske kommunestyre mener det er viktig med et sterkt lokaldemokrati, 
desentralisert innflytelse og desentraliserte tjenester for innbyggerne. 
Fauske kommunestyre støtter utvalget om å videreføre 
generalistkommuneprinsippet og støtter også en aktiv politikk med veiledning om 
gode måter kommuner kan samarbeide på, og at staten skal ha en aktiv rolle slik at 
kommuner kan ivareta rollen som tilrettelegger for en god lokal samfunnsutvikling og 
et godt næringsliv. Fauske kommunestyre mener, blant annet ut fra dette, at det ikke 
er behov for å knytte generalistkommuneprinsippet til kommunestørrelse 
Generalistkommuneprinsippet er en nødvendig forutsetning for en styrket nasjonal 
beredskap og et bærekraftig samfunn. Det er derfor viktig at alle områder i 
samfunnet fortsatt bygger opp om dette prinsippet, og at blant annet spørsmålene 
om oppgavefordeling og finansiering av kommuner og fylker også sees i en slik 
sammenheng – og helt uavhengig av kommunestørrelse. Forutsigbare 
rammebetingelser for kommuner er en forutsetning, men også bolig-, utdannings- og 
distriktspolitikk vil ha avgjørende betydning, noe som krever samarbeid mellom 
departementene. 
Med bakgrunn i dette er Fauske kommunestyre ikke enig med flertallet i utvalget om 



Side 11 
 

at generalistkommuneprinsippet framover nærmest vil kreve en aktiv politikk for 
større kommuner. Fauske kommunestyre støtter derimot mindretallet i utvalget som 
påpeker at en slik konklusjon ikke har dekning i kunnskapsgrunnlaget. 
Fauske kommunestyre mener at potensialet for en desentralisert utvikling av 
ressursbaserte næringer er stort, men det krever samfunnsstrukturer som kan sikre 
både velferdstilbud, trivsel og opplevelser for alle som direkte eller indirekte er 
knyttet til disse næringene. 
Generalistkommuneprinsippet styrker nasjonens beredskap og bærekraft. Det er 
derfor viktig at alle områder i samfunnet bygger opp om dette prinsippet. For 
kommuner og fylker må struktur, oppgavefordeling og inntektssystem sees i 
sammenheng. Fauske kommunestyre mener at en desentralisert kommunestruktur, 
med opprettholdelse av bosetting og næringsliv i hele landet, er helt avgjørende i 
denne sammenheng. Det krever samarbeid mellom flere departementet og vil 
omfatte alle samfunnsområder, men spesielt viktig for kommuner er bolig- , 
utdannings- og distriktspolitiske virkemidler. 
Kommunene vil være ulike i folketall, utstrekning, klima, topografi og sosialt og 
økonomisk. Dette mangfoldet er verdifullt og stiller krav til fleksibilitet og frihet til å 
velge organisering og tilpasning i den enkelte kommunes oppgaveløsning. 
Lovgivningen må være tilpasset dette mangfoldet, men alle kommuner må være 
underlagt den samme lovgivningen. 

 
 
 
 
052/23: Orientering - opprettelse av 3 flyktningmottak i Fauske kommune 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap - 13.09.2023 
Innstilling til kommunestyret: 

Saken tas til orientering.  
Kommunestyret gir kommunedirektøren myndighet til å gjøre de nødvendige ansettelser 
for å kunne ivareta de økte lovpålagte oppgavene som følger av opprettelsen av 3 
flyktningmottak i Fauske kommune. 

 
 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

Saken tas til orientering.  
 

 
Formannskap 13.09.2023: 
 
 
Behandling: 
Nytt forslag til innstilling - Omforent forslag, foreslått av Ronny Borge, Høyre 
Kommunestyret gir kommunedirektøren myndighet til å gjøre de nødvendige ansettelser for å 
kunne ivareta de økte lovpålagte oppgavene som følger av opprettelsen av 3 flyktningmottak i 
Fauske kommune. 

 
Kommunalsjef Hans Fredrik Sørdal orienterte. 
 
Kommunedirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
Det omforente forslaget ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 070/23 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Saken tas til orientering.  
Kommunestyret gir kommunedirektøren myndighet til å gjøre de nødvendige ansettelser 
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for å kunne ivareta de økte lovpålagte oppgavene som følger av opprettelsen av 3 
flyktningmottak i Fauske kommune. 

 
 
Kommunestyre 28.09.2023: 
 
 
Behandling: 
Nytt tilleggsforslag fra H, SP, FRP og KRF, foreslått av Ronny Borge, Høyre 
Fauske kommunestyre forventer at staten dekker alle økte utgifter som Fauske kommune har, 
og får, i anledning at det er etablert flere flyktningmottak i kommunen. 

 
Kommunalsjef Hans Fredrik Sørdal orienterte. 
 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
H/SP/FRP/KRF's forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 052/23 Vedtak: 
Vedtak: 

Saken tas til orientering.  
Kommunestyret gir kommunedirektøren myndighet til å gjøre de nødvendige ansettelser 
for å kunne ivareta de økte lovpålagte oppgavene som følger av opprettelsen av 3 
flyktningmottak i Fauske kommune. 
Fauske kommunestyre forventer at staten dekker alle økte utgifter som Fauske 

kommune har, og får, i anledning at det er etablert flere flyktningmottak i kommunen. 

 
 
 
053/23: Eierskapspolitikk – eiermelding del II – selskapsspesifikke eierstrategier 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap - 13.09.2023 
Innstilling til kommunestyret: 
1. Fauske kommune vedtar «Eiermelding – del 2 – «Selskapsspesifikke strategier - Salten 
Kraftsamband AS» som framlagt (vedlegg i saken). 
 
2. Fauske kommune vedtar «Eiermelding – del 2 – «Selskapsspesifikke strategier - Indre 
Salten Energi AS» som framlagt (vedlegg i saken). 
 
3. Fauske kommune vedtar «Eiermelding – del 2 – «Selskapsspesifikke strategier - ISE 
Produksjon Røyrvatn AS» som framlagt (vedlegg i saken). 
Følgende setning strykes: 
Fauske kommune bør ta stilling til om det fortsatt er hensiktsmessig med eierskap i dette 
selskapet. 
Følgende tas inn: 
Fauske kommunestyre ber om sak der fortsatt eierskap i selskapet er hensiktsmessig. 
 
4. Fauske kommune vedtar «Eiermelding – del 2 – «Selskapsspesifikke strategier - 
Kommunekraft AS» som framlagt (vedlegg i saken). 
 
5. Fauske kommune vedtar «Eiermelding – del 2 – «Selskapsspesifikke strategier - Moment 
Salten Holding AS» som framlagt (vedlegg i saken). 
 
6. . Fauske kommune vedtar «Eiermelding – del 2 – «Selskapsspesifikke strategier - Gavano 
TIA AS» som framlagt (vedlegg i saken). 
Følgende tas ut: 
Det har vært en restrukturering av selskapet. Formålet her beskrives ut fra opprinnelig 
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eierskap. Industridelen i selskapet er skilt ut/solgt. En egen sak fremmes ved første mulighet 
høst en 2023 der eierskapet til Galvano Tia og omstruktureringen av selskapet beskrives og 
orienteres om. Formålet med Galvano Tia AS ble først overført til Galvano kompetanse AS, 
deretter til Moment Salten AS.  
 
Følgende tas inn: 
Fauske kommunestyre ber om sak der fortsatt eierskap i selskapet er hensiktsmessig. 
 
7. Fauske kommune vedtar «Eiermelding – del 2 – «Selskapsspesifikke strategier - Salten 
Gruppen AS» som framlagt (vedlegg i saken). 
Følgende tas ut: 
Fauske kommune bør ta stilling til om det fortsatt er hensiktsmessig med eierskap i dette 
selskapet. 
 
Følgende tas inn: 
Fauske kommunestyre ber om sak der fortsatt eierskap i selskapet er hensiktsmessig. 

 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

Fauske kommune vedtar «Eiermelding – del 2 – «Selskapsspesifikke strategier» som 
framlagt (vedlegg i saken) med evt. endringer som kommer frem i behandlingen.  
 

 
Formannskap 13.09.2023: 
 
 
Behandling: 
ISE Produksjon Røyrvatnet AS, Galvano TIA AS, foreslått av Ronny Borge, Høyre 
Fauske kommunestyre ber om sak der fortsatt eierskap i selskapet er hensiktsmessig 

 
Det ble stilt spørsmål med habilitet for medlemmer som sitter i styrer:  
Ronny Borge, SKS 
Ketil Skår, ISE 
Per-Gunnar Skotåm, ISE produksjon Røyrvatn 
Det ble vedtatt å behandle hvert selskap for seg. 
1. Salten Kraftsamband AS (SKS) 
Ronny Borge ble enstemmig erklært inhabil med hjemmel i forvaltningsloven § 6, første ledd, e. 
 
Kommunedirektørens forslag til innstilling med SKS ble enstemmig vedtatt. 
 
2. Indre Salten Energi AS (ISE) 
Ketil Skår ble enstemmig erklært inhabil med hjemmel i forvaltningsloven § 6, første ledd, e. 
 
Kommunedirektørens forslag til innstilling med ISE ble enstemmig vedtatt. 
 
3. ISE Produksjon Røyrvatn AS 
Ronny Borge ble erklært habil med 3 (1FRP, 2SP) mot 3 (3AP) stemmer (ordførers 
dobbeltstemme). 
Skotåm ble enstemmig erklært inhabil med hjemmel i forvaltningsloven § 6, første ledd, bokstav 
e. 
Ketil Skår ble enstemmig erklært inhabil med hjemmel i forvaltningsloven § 6, første ledd, 
bokstav e og § 6, andre ledd. 
 
Kathrine Moan Larsen (AP) foreslo følgende strykes: 
Fauske kommune bør ta stilling til om det fortsatt er hensiktsmessig med eierskap i dette 
selskapet. 
 
Ronny Borge (H) fremmet følgende utsettelsesforslag: 
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Saken utsettes til neste formannskapsmøte. 
Alle medlemmene var tilstede under behandling av utsettelsesforslaget. 
H's utsettelsesforslag ble forkastet med 6 (3AP, 1FRP, 2SP) mot 3 (2H, 1R) stemmer. 
 
Kommunedirektørens forslag til innstilling med ISE Produksjon Røyrvatn ble enstemmig vedtatt. 
AP's forslag ble enstemmig vedtatt. 
H's forslag ble vedtatt med 4 (1FRP, 1H, 2SP) mot 3 (3AP) stemmer. 
 
4. Kommunekraft AS 
Kommunedirektørens forslag til innstilling med Kommunekraft ble enstemmig vedtatt. 
 
5. Moment Salten Holding AS 
Kommunedirektørens forslag til innstilling med Moment Salten Holding ble enstemmig vedtatt. 
 
6. Galvano TIA AS 
Ronny Borge (H) foreslo: 
Setning ang. eierskap strykes. 
 
H's 2 forslag ble enstemmig vedtatt. 
Kommunedirektørens forslag til innstilling med Galvano TIA ble enstemmig vedtatt. 
 
7. Salten Gruppen AS 
Marlen Rendall Berg (SP) foreslo: 
Setning ang. eierskap strykes. 
 
SP's forslag ble enstemmig vedtatt. 
Kommunedirektørens forslag til innstilling med Salten Gruppen ble enstemmig vedtatt. 
 
Marlen Rendall Berg (SP) foreslo: 
Fauske kommunestyre ber om sak der fortsatt eierskap i selskapet er hensiktsmessig. 
 
SP' s forslag ble vedtatt med 5 (1FRP, 2H, 2SP) mot 4 (3AP, 1R) stemmer. 
 
FOR- 069/23 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 
1. Fauske kommune vedtar «Eiermelding – del 2 – «Selskapsspesifikke strategier - Salten 
Kraftsamband AS» som framlagt (vedlegg i saken). 
 
2. Fauske kommune vedtar «Eiermelding – del 2 – «Selskapsspesifikke strategier - Indre 
Salten Energi AS» som framlagt (vedlegg i saken). 
 
3. Fauske kommune vedtar «Eiermelding – del 2 – «Selskapsspesifikke strategier - ISE 
Produksjon Røyrvatn AS» som framlagt (vedlegg i saken). 
Følgende setning strykes: 
Fauske kommune bør ta stilling til om det fortsatt er hensiktsmessig med eierskap i dette 
selskapet. 
Følgende tas inn: 
Fauske kommunestyre ber om sak der fortsatt eierskap i selskapet er hensiktsmessig. 
 
4. Fauske kommune vedtar «Eiermelding – del 2 – «Selskapsspesifikke strategier - 
Kommunekraft AS» som framlagt (vedlegg i saken). 
 
5. Fauske kommune vedtar «Eiermelding – del 2 – «Selskapsspesifikke strategier - Moment 
Salten Holding AS» som framlagt (vedlegg i saken). 
 
6. . Fauske kommune vedtar «Eiermelding – del 2 – «Selskapsspesifikke strategier - Gavano 
TIA AS» som framlagt (vedlegg i saken). 
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Følgende tas ut: 
Det har vært en restrukturering av selskapet. Formålet her beskrives ut fra opprinnelig 
eierskap. Industridelen i selskapet er skilt ut/solgt. En egen sak fremmes ved første mulighet 
høst en 2023 der eierskapet til Galvano Tia og omstruktureringen av selskapet beskrives og 
orienteres om. Formålet med Galvano Tia AS ble først overført til Galvano kompetanse AS, 
deretter til Moment Salten AS.  
 
Følgende tas inn: 
Fauske kommunestyre ber om sak der fortsatt eierskap i selskapet er hensiktsmessig. 
 
7. Fauske kommune vedtar «Eiermelding – del 2 – «Selskapsspesifikke strategier - Salten 
Gruppen AS» som framlagt (vedlegg i saken). 
Følgende tas ut: 
Fauske kommune bør ta stilling til om det fortsatt er hensiktsmessig med eierskap i dette 
selskapet. 
 
Følgende tas inn: 
Fauske kommunestyre ber om sak der fortsatt eierskap i selskapet er hensiktsmessig. 

 
Kommunestyre 28.09.2023: 
 
 
Behandling: 
Nils-Christian Steinbakk (AP) fremmet følgende utsettelsesforslag: 
Saken utsettes. 
 
AP's utsettelsesforslag ble vedtatt med 21 (8AP, 3FRP, 6H, 1KRF, 1R, 2SV) mot 5 (5SP) 
stemmer. 
 
KOM- 053/23 Vedtak: 
Vedtak: 

Saken utsettes. 
 
 
 
054/23: Helsefellesskapet - Sak til budsjettprosess 2024 i kommunene 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap - 13.09.2023 
Innstilling til kommunestyret: 

Fauske kommune bidrar med delfinansiering av kommunale samhandlingsressurser i 
tråd med oppsett i vedlagte budsjett 2024.  
 
Fauske kommune vedtar kommunal medfinansiering i tråd med vedlagte oppsett. For 
Fauske kommune medfører dette en kostnad i 2024 på kr 127 669,- ihht modell 2. 
Kostnaden forutsetter tilskudd ihht budsjett. 

 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

Fauske kommune bidrar med delfinansiering av kommunale samhandlingsressurser i 
tråd med oppsett i vedlagte budsjett 2024.  
 
Fauske kommune vedtar kommunal medfinansiering i tråd med vedlagte oppsett. For 
Fauske kommune medfører dette en kostnad i 2024 på kr 127 669,- ihht modell 2. 
Kostnaden forutsetter tilskudd ihht budsjett. 
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Formannskap 13.09.2023: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 067/23 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Fauske kommune bidrar med delfinansiering av kommunale samhandlingsressurser i 
tråd med oppsett i vedlagte budsjett 2024.  
 
Fauske kommune vedtar kommunal medfinansiering i tråd med vedlagte oppsett. For 
Fauske kommune medfører dette en kostnad i 2024 på kr 127 669,- ihht modell 2. 
Kostnaden forutsetter tilskudd ihht budsjett. 

 
Kommunestyre 28.09.2023: 
 
 
Behandling: 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 054/23 Vedtak: 
Vedtak: 

Fauske kommune bidrar med delfinansiering av kommunale samhandlingsressurser i 
tråd med oppsett i vedlagte budsjett 2024.  
 
Fauske kommune vedtar kommunal medfinansiering i tråd med vedlagte oppsett. For 
Fauske kommune medfører dette en kostnad i 2024 på kr 127 669,- ihht modell 2. 
Kostnaden forutsetter tilskudd ihht budsjett. 

 
 
 
055/23: Særutskrift fra kontrollutvalgets sak 30/22 - Rapportering: Håndtering av avvik og 
uønskede hendelser innen skole og helse- og omsorg 
 
Ordførers forslag til vedtak: 

Kommunestyret tar kontrollutvalgets vedtak til orientering. 
 

 
Kommunestyre 28.09.2023: 
 
 
Behandling: 
Embla Sofie Sørensen (AP) fremmet følgende utsettelsesforslag: 
Saken utsettes. 
 
AP's utsettelsesforslag ble forkastet med 15 (3FRP, 6H, 1KRF, 5SP) mot 11 (8AP, 1R, 2SV) 
stemmer. 
 
Ordførers forslag til vedtak ble vedtatt med 25 (8AP, 3FRP, 6H, 1KRF, 5SP, 2SV) mot 1 (1R) 
stemme. 
 
KOM- 055/23 Vedtak: 
Vedtak: 

Kommunestyret tar kontrollutvalgets vedtak til orientering. 
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056/23: Særutskrift fra kontrollutvalget sak 17/23 - Rapport eierskapskontroll 
 
Kontrollutvalgets forslag til vedtak: 

1. Rapport eierskapskontroll er forelagt kommunestyret og tas til etterretning.  
2. Kommunestyret ber kommunedirektøren merke seg rapportens anbefalinger og særlig 

påse at eierskapsmeldingen får på plass kommunens egne målsetninger med sine 
selskap, der dette mangler. Dette er under oppfølging ved at saken er satt på dagsorden 
i formannskapets møte 13.09.2023, sak 69/23. Basert på dette er det ikke behov for 
kontrollutvalget å gjøre ny oppfølging av saken. Kommunestyret minner likevel om at det 
bør utarbeides en årlig rapport om selskapenes status til kommunestyret og at 
eierskapsmeldingen bør være lett tilgjengelig på kommunens hjemmeside.  

 
 
Kommunestyre 28.09.2023: 
 
 
Behandling: 
Kontrollutvalgets forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 056/23 Vedtak: 
Vedtak: 

1. Rapport eierskapskontroll er forelagt kommunestyret og tas til etterretning.  
2. Kommunestyret ber kommunedirektøren merke seg rapportens anbefalinger og særlig 

påse at eierskapsmeldingen får på plass kommunens egne målsetninger med sine 
selskap, der dette mangler. Dette er under oppfølging ved at saken er satt på dagsorden 
i formannskapets møte 13.09.2023, sak 69/23. Basert på dette er det ikke behov for 
kontrollutvalget å gjøre ny oppfølging av saken. Kommunestyret minner likevel om at det 
bør utarbeides en årlig rapport om selskapenes status til kommunestyret og at 
eierskapsmeldingen bør være lett tilgjengelig på kommunens hjemmeside.  

 
 
 
057/23: Oppfølging av budsjettvedtak – Innhenting av tilbud for pensjon 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap - 13.09.2023 
Innstilling til kommunestyret: 

Fauske kommunestyre vedtar å avvente å sette pensjonsordningen ut på anbud. Ny 
vurdering kan foretas innen 3-5 år når det foreligger større erfaringsgrunnlag i markedet 
og når usikre forhold knyttet til tolkning av regelverket om offentlig anskaffelse er avklart. 

 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

Fauske kommunestyre vedtar å avvente å sette pensjonsordningen ut på anbud. Ny 
vurdering kan foretas innen 3-5 år når det foreligger større erfaringsgrunnlag i markedet 
og når usikre forhold knyttet til tolkning av regelverket om offentlig anskaffelse er avklart. 
 

 
Formannskap 13.09.2023: 
 
 
Behandling: 
Nils-Christian Steinbakk (AP) fremmet følgende forslag: 
Fauske kommunestyre vedtar å ikke sette pensjonsordningen ut på anbud. 
 
AP's forslag fikk 4 (3AP, 1R) stemmer og ble forkastet. 
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Kommunedirektørens forslag til innstilling ble vedtatt med 6 (1FRP, 2H, 1R, 2SP) mot 3 (3AP) 
stemmer. 
 
FOR- 071/23 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Fauske kommunestyre vedtar å avvente å sette pensjonsordningen ut på anbud. Ny 
vurdering kan foretas innen 3-5 år når det foreligger større erfaringsgrunnlag i markedet 
og når usikre forhold knyttet til tolkning av regelverket om offentlig anskaffelse er avklart. 

 
Kommunestyre 28.09.2023: 
 
 
Behandling: 
Formannskapets innstilling ble vedtatt med 23 (8AP, 3FRP, 6H, 1KRF, 5SP) mot 3 (1R, 2SV) 
stemmer. 
 
KOM- 057/23 Vedtak: 
Vedtak: 

Fauske kommunestyre vedtar å avvente å sette pensjonsordningen ut på anbud. Ny 
vurdering kan foretas innen 3-5 år når det foreligger større erfaringsgrunnlag i markedet 
og når usikre forhold knyttet til tolkning av regelverket om offentlig anskaffelse er avklart. 

 
 
 
058/23: Møteplan 2024 - Plan-, utvikling og klimautvalg - Velferdsutvalg - Formannskap - 
Kommunestyre 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap - 13.09.2023 
Innstilling til kommunestyret: 

Møteplan for kommunestyre, formannskap, velferdsutvalg, plan-, utvikling- og 
klimautvalg 2024 godkjennes som vist i vedlegg. 
 

 
Vedtak som innstilling fra Plan- og utviklingsutvalg - 14.09.2023 
Innstilling til kommunestyret: 

Møteplan for kommunestyre, formannskap, velferdsutvalg, plan-, utvikling- og 
klimautvalg 2024 godkjennes som vist i vedlegg. 
 

 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

Møteplan for kommunestyre, formannskap, velferdsutvalg, plan-, utvikling- og 
klimautvalg 2024 godkjennes som vist i vedlegg. 
 

 
Formannskap 13.09.2023: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 079/23 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Møteplan for kommunestyre, formannskap, velferdsutvalg, plan-, utvikling- og 
klimautvalg 2024 godkjennes som vist i vedlegg. 
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Plan- og utviklingsutvalg 14.09.2023: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
PLUT- 074/23 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Møteplan for kommunestyre, formannskap, velferdsutvalg, plan-, utvikling- og 
klimautvalg 2024 godkjennes som vist i vedlegg. 
 

 
Kommunestyre 28.09.2023: 
 
 
Behandling: 
Formannskapets innstilling og plan- og utviklingsutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 058/23 Vedtak: 
Vedtak: 

Møteplan for kommunestyre, formannskap, velferdsutvalg, plan-, utvikling- og 
klimautvalg 2024 godkjennes som vist i vedlegg. 

 
 
 
059/23: Svar på håndtering av avvik innen helse og omsorg og oppvekstområdet etter 
kontrollutvalgets behandling  
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Kommunestyret tar saken til orientering. 
 
Kommunedirektøren bes om å påse at det utarbeides en rutine for rapportering på 
status avviksoppfølging i tertialrapporter. 
 

 
Kommunestyre 28.09.2023: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 059/23 Vedtak: 
Vedtak: 

Kommunestyret tar saken til orientering. 
 
Kommunedirektøren bes om å påse at det utarbeides en rutine for rapportering på 
status avviksoppfølging i tertialrapporter. 

 
 
 
070/23: Beslutning vedrørende ansvarlig lån Galvano Tia AS 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
 

Fauske kommunestyre ettergir gjenstående ansvarlig lån til Galvano Tia AS. 
Det tilføres kapital tilsvarende nedskrivning av ansvarlig lån til Moment Salten AFT 
AS slik at eierne beholder sine verdier i selskapet. 
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Kommunestyre 28.09.2023: 
 
 
Behandling: 
Beslutning vedrørende ansvarlig lån Galvano Tia as - Fellesforslag fra R og AP, foreslått 
av Per-Gunnar Kung Skotåm, Rødt 
Fauske Kommune krever at opprinnelig lån på 2.8 millioner kroner tilbakebetales etter 
opprinnelig avtale. 

 
Trine Nordvik Løkås (AP) stilte spørsmål med egen habiliet. Hun sitter i styret i Moment Salten 
og satt tidligere i styre i Galvano. 
John Harald Løkås (AP) stilte spørsmål med egen habilitet. Han er gift med Trine Nordvik 
Løkås. 
Ole Tobias Orvn (SV) stilte spørsmål med egen habilitet. Hans kone gjør faste oppdrag for 
Moment Salten. 
Per-Gunnar Skotåm (R) stilte spørsmål med egen habilitet. Han satt tidligere i styret i Galvano. 
Trine Nordvik Løkås (AP) ble enstemmig erklært inhabil med hjemmel i forvaltningsloven § 6, 
første ledd bokstav e.  
John Harald Løkås (AP) enstemmig erklært inhabil med hjemmel i forvaltningsloven § 6, andre 
ledd. 
Ole Tobias Orvin (SV) og Per-Gunnar Skotåm (R) ble enstemmig erklært habil. 
 
Gunn Lisbeth Pedersen (AP) trådte inn. 
 
Orientering ved kommunedirektør Ellen Beate Lundberg og controller Geir Pettersen. 
 
Møtet ble lukket med hjemmel i kommuneloven § 11-5, tredje ledd, bokstad b. 
 
Ronny Borge (H) fremmet følgende utsettelsesforslag: 
Saken utsettes. 
 
H's utsettelsesforslag ble vedtatt med 24 (7AP, 3FRP, 6H, 1KRF, 5SP, 2SV) mot 1 (1R) 
stemme. 
 
 
KOM- 070/23 Vedtak: 
Vedtak: 

Saken utsettes. 
 
 
 
 


